



Närvarande Pär Anders/SM3TTZ, Sven/SM3TIR, Holger/SM3FGV, Lars/SM3CVM, Jan-Bertil/SM3GHN, Sven-Henrik/SM3SZW.

- § 1. Styrelsemötet öppnades av Sven-Henrik Östborg, SM3SZW, som hälsade välkommen och då särskilt Pär Anders/SM3TTZ som ny i styrelsen.
- § 2. Sekreterare; valdes Lars/SM3CVM.
- § 3. Justerare; valdes Jan-Bertil/SM3GHN.
- § 4. Meddelande
DL3 Lars/SM3RMH har av sagt sig att vara DL. Tillförordnad är nu Lars/SM3ZBB.
- § 5. Rapporter
- Ekonomi; Holger/SM3FGV redogjorde för ekonomiska läget. Redan nu har ett 60-tal medlemsavgifter inbetalats.
 - Repeater; Jan-Bertil/SM3GHN redogjorde för situationen i Åre/R5. Resa dit planeras när isen smält. R6 skall få nya filter.
 - Störningar; Sven/SM3TIR Sven skall slutföra uppdraget på Sollidenvägen genom att ta kontakt med damen i fråga.
 - Samband; Sven-Henrik/SM3SZW har inte hunnit få iväg räkningen till SnowRally.
 - Torpet; Sven-Henrik/SM3SZW tänker kontakta Edler på Lst för att höra om diskussionerna kan fortsätta.
 - SM3-mötet; Sven/SM3TIR rapporterade från mötet, som blev ett radiomöte med anledning av DL3's avhopp. En huvudpunkt var information och diskussion om förslagen att modernisera SSA's organisation och ändringsförslag när det gäller stadgarna. Ett syfte är bland annat att snabba på handläggningen av de frågor som SSA hanterar.
 - SI9AM; Lars/SM3CVM informerar om det årsmöte som hölls i Sundsvall och om arbetet med marknadsföring.
- § 6. Konstituering
Kontaktpersoner i styrelsen är;
- Sven-Henrik/SM3SZW, samband
 - Lars/SM3CVM, QSL
 - Holger/SM3FVG, kassör
 - Tommy/SM3IKQ, sekreterare
 - Sven/SM3TIR, störningar
 - Jan-Bertil/SM3GHN, material, repeater, VHF/UHF, packet
 - Pär Anders/SM3TTZ, Torpet



§ 7. Firmatecknare

Styrelsen beslutar att föreningens ordförande, Sven-Henrik Östborg, kassören Holger Jansson samt vice ordförande Lars Aronsson var för sig vara föreningens firmatecknare. Styrelsen beslutar att justera paragraf 7 omedelbart.

§ 8. Verksamhetsplan

Projektlista skapas för uppföljning av fattade beslut.

§ 9. Månadsmöte maj

Ägnas i första hand för översyn av antenner.

§ 10. Samverkansgrupp FRO/JRA

Frågan bordläggs med uppdrag att fundera på uppgiften till nästa möte.

§ 11. Nästa styrelsemöte

Söndag den 7 maj på Torpet. Eventuell flytt av grillmötet från 4 juni till 10 juni bordläggs till nästa möte.

§ 12. Mötet avslutas.

Vid protokollet: Lars Aronsson, SM3CVM.....

Justerare: Jan-Bertil/SM3GHN.....